
MAY/JUNE 2024

For more information or to determine eligibility for free transportation to a program: 
Melanie Whittington, Project Facilitator. Mobile: (905) 806–1895 or Email: capcyorkregion@yorkchild.ca 

Join our private Facebook group for virtual programs, by visiting: https://www.facebook.com/groups/markhamcapc

Program Descriptions
Special events: June 10th Dragon Boat Festival! Let's enjoy the dragon boat race and delicious food.

Seamless Transitions Workshop Series:                                                                                                                    Register @ https://forms.office.com/r/2WfEJk9dGw 
Seamless Transitions is an interactive parent-child program in person, indoor for children who are entering Junior Kindergarten in September 2024. This is a six-week program that
focuses on nurturing the four foundations of learning; belonging, well-being, expression and engagement that children organically pursue which support optimal learning and a healthy
environment. CAPC Educators will support children and their families by providing activities, resources and tips on how to support your child's transition to school. Seamless Transitions
will provide you with a chance to observe and take part in their children’s play-based learning with the intent of creating a common language and learning between home and school.

Little Artist-  Our little Artist program, where creativity meets education for budding birth to 6-year-olds! Our carefully crafted curriculum is a vibrant canvas, inspiring young minds to
explore, create, and express themselves through various artistic mediums. From finger painting to sculpting, our experienced instructors nurture each child's imagination while teaching
fundamental skills such as colour mixing, shape recognition, and fine motor development. Through playful activities and guided projects, we spark curiosity and instill a lifelong
appreciation for the arts. Join us in unleashing the inner artist in your child!

Learn and Play - This indoor program follows a developmental approach aimed at fostering the cognitive, emotional, social, and physical growth of children from birth to six years old
through interactive and enjoyable activities. The focus is to provide learning through free play and build positive relationship amongst families.  

#Storytelling - Snuggle up in a cozy spot at home and get ready to relax and enjoy a story.  

Outdoor Circle Time - Embrace the beauty of springtime and join us for an enchanting outdoor circle experience tailored for children aged 0 to 6 years old! Our Spring Outdoor Circle
offers a delightful opportunity for children to immerse themselves in the wonders of the season, celebrating nature's renewal and vibrant colors. During our Spring Outdoor Circle,
children will embark on a journey of discovery, exploration, and sensory delight as they engage in a variety of outdoor activities such as music and dance in nature, and story telling.  
Located at Denison Park

#PlayandLearn-  Join us on Facebook for parents and caregiver to learn different hands-on, open-ended activities for children.

#Circletime- Join us live on Facebook for a lively, interactive session designed to engage young minds in the joy of music and storytelling. Through age-appropriate songs and stories,
children explore language development, coordination, and social interaction in a fun, stimulating environment.

#BedtimeStories-  Join us live on Facebook for dreamland tales is an enchanting online bedtime stories program created to make the bedtime routine a magical and educational
experience for children.

Seamless Transitions
9:30-11:30 AM

Aldergrove Public School  
*May 7th-June 11th

 *Children born 2019/2020
only

Registration Required

#Circletime
12:30PM

Facebook Live 
Birth-6 years
unregistered

WednesdayMonday Tuesday Thursday

Outdoor Circle Time
9:30-11:00 AM
 Denison Park
 Birth-6 years
unregistered

Community Action Program for Children- Markham
Virtual & In-Person Programs 

Families with Children Ages 0-6 Years of Age
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Learn and Play
9:30-11:30 AM

Aldergrove Public School
Birth-6 years
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#Storytelling
12:30PM

Facebook Live 
Birth-6 years
unregistered

#Bedtime Stories
6:30PM

Facebook Live 
Birth-6 years
unregistered

#PlayandLearn
12:30PM

Facebook Live 
Birth-6 years
unregistered

Little Artist
9:30-11:30 AM

Aldergrove Public School
Birth-6 years
unregistered 

UPCOMING SPECIAL 
EVENTS:

June 10th 
Dragon Boat Festival
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2024年5-6月课程表

如需了解更多資訊或確定參加計畫的免費交通的資格： 
梅蘭妮·惠廷頓，計畫協調員。手機：(905) 806–1895 或電子郵件：capcyorkregion@yorkchild.ca 

造訪：https://www.facebook.com/groups/markhamcapc 加入我們的虛擬程式私人 Facebook 群組

計劃說明
2024年6月10日端午節（龍舟節）快樂！讓我們一起享受龍舟賽和美味的食物吧。

無縫過渡研討會系列：註冊@ https://forms.office.com/r/2WfEJk9dGw 
Seamless Transitions 是一個室內親子互動項目，專為 2024 年 9 月進入初級幼兒園的孩子而設。孩子們有機地追求歸屬感、幸福感、表達力和參與感，從而支持最佳的學習和健康的環境。
CAPC 教育工作者將透過提供有關如何支持孩子過渡到學校的活動、資源和技巧來為孩子及其家庭提供支持。無縫過渡將為您提供觀察和參與孩子以遊戲為基礎的學習的機會，目的是在家庭和學
校之間建立共同的語言和學習。

室内活动：每周一、周二和周四的上午，我们面向0至6岁孩子家庭提供室内活动。活动将采取现场参与，无需提前注册。直接来到Aldergrove 公立学校，加入我们吧！

户外活动：每周三上午，我们面向0至6岁孩子的家庭在 Denison Park 开展户外活动。该活动旨在帮助家长与孩子们加强体育锻炼，保持身心健康。

Facebook活动: 欢迎加入 @CAPCMarkham 在Facebook上的页面去联系我们的教育工作者得到以上所有活动信息吧！

· 幼儿园衔接课程: 通过我们为即将于2024年9月开始幼儿园的孩子量身定制的计划，为您的孩子准备无缝过渡。我们的课程精心设计，旨在在温馨的环境中灌输必要的认知、社交和情感技能。通过
引人入胜的活动、游戏和互动学习体验，我们的教育者培养孩子的独立性、自信心和对学习的热爱，确保您的孩子以学业和社交方面的优势进入幼儿园。

· 小艺术家计划：为年龄从出生到6岁的孩子提供创意与教育的结合！我们精心设计的课程就像一块充满活力的画布，激发年幼的心灵通过各种艺术媒介探索、创造和表达自己。从涂手画到雕塑，
我们经验丰富的教练在教授基本技能如调色、形状识别和精细运动发展的同时，培养每个孩子的想象力。通过有趣的活动和指导性项目，我们激发好奇心，灌输对艺术的终身欣赏。加入我们，释

放您孩子内在的艺术家吧！

· 边玩边学: 这个节目是为0-6岁孩子和他们的照顾者准备的。旨在提供从自由玩乐中学习到的各种技能，并且有助于促进亲子关系。该活动位于Aldergrove 公立学校101教室。

· 户外小组活动：拥抱春天的美好，请加入我们为0至6岁儿童量身打造的迷人户外亲子体验！我们的春季户外小组活动为孩子们提供了一个愉快的机会，让他们沉浸在季节的奇迹中，庆祝大自然的
更新和鲜艳的色彩。孩子们将踏上一场发现、探索和感官愉悦之旅，以及参与各种户外活动，比如在自然中唱歌、跳舞，以及讲故事等。

· #边学边玩: 在Facebook上与我们一起在线参与这些专门为父母和照顾者设计的创作DIY活动吧。

· #故事大会 在Facebook上与我们一起在线聆听并享受各种故事。

· #睡前故事: 在Facebook上与我们一起聆听睡前故事，旨在使睡前的例行活动成为对儿童既神奇又有教育意义的体验。

· #小组活动 ：加入我们在 Facebook 上的直播，参加一个生动的互动活动，旨在让年幼的心灵沉浸在音乐和讲故事的乐趣中。通过适合年龄的歌曲和故事，幼儿在一个有趣、兴奋的环境中探索语
言发展、协调能力和社交互动。

幼兒園課程

上午 9:30 至 11:30。
Aldergrove 公立學校 0-6 歲

面對面 
*5月7日至6月11日

 *僅限2019/2020年出生的孩
子

需要註冊

#小组活动
Facebook在线 中午12:30

户外小组活动
早上9:30到11:00

 Denison Park 公园

儿童社区行动计划 - 万锦
虚拟和面对面课程 
有 0-6 岁儿童的家庭

戶
外
活
動

室
內
節
目

边学边玩
上午9:30到11:30 

Aldergrove 公立学校 0-6岁 面
授

虛
擬
節
目

#故事会
Facebook在线 中午12:30

#睡前故事
Facebook 在线 晚上6:30 pm

#边玩边学
Facebook 在线 中午12:30

小小艺术家

上午9:30 到 11:30
Aldergrove 公立学校 0-6岁

面授

特别庆祝：

周三周一 周二 周四
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